
Strive for 
Academic Excellence

力争卓越的学术成就

1 to 1 tuition 个人補习
Foundation & 11+ English & Maths
GCSE & A Level English, Maths and Science
基础 , SAT, 11+ 升中学: 英语, 数学
GCSE & A Level会考 補习: 英文, 数学, 理科

Dance 舞蹈
Dance lesson Sat
Parents are welcome
舞蹈课程, 周六
欢迎家长加入

Children Drawing Lesson 儿童绘画课程
Foundation Art course: Sat, Sun
绘画基础 课程: 周六, 日

1 to 1 Music Lesson 个人音乐课
Piano, Gu Zhang, Violoncello Solo, Sat, Sun daytime, 
Mon-Fri after school
钢琴、大提琴及古箏音乐课. 周六/日白天、
周一至周五 4pm后

Dragon Heart Nursery中英双语幼儿园
Mon- Fri, whole day, pre-school
Sun 10-12noon or 12:15-14:15
周一至周五, 全日制, 学前教育
周 日10-12noon or 12:15-14:15

Adult Education 成人教育
ESOL English, A 1, B1, Life in the UK
Active Citizenship Trinity Exam
Interpreting course, Food Hygiene, Child Care
基础英语 , 英公民考试 A1 & B1 /入籍英语
翻译课程, 食品卫生许可证, 幼儿护理培训

Courses 课程招生
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The Manchester Chinese Centre (MCC) is an educational charity (Reg. 
1114121)  in Ardwick, providing lessons for hundreds of students in 
Chinese, English, Maths, Dance and Music. MCC has built up good 
reputation throughout the UK and won a British Academy Schools 
of Language Award in 2012, has a Gold Quality Framework awarded 
by the National Resource Centre (2013), and is a recognised centre 
(Reg. 32483) for Joint Council for Qualification (JCQ) exams as well as 
providing Key stage 1,2, 3, GCSE’s and A-levels. 

MCC is a unique Chinese language school; with an established English and 
Chinese bilingual nursery.  We aim to provide enjoyable and professional 
lessons. The school is open 36 weeks a year, Saturday or Sunday.  We offer 
our Chinese curriculum in combination with the AQA Modern Language Entry 
Level Certificate Specification which includes Listening, Reading, Speaking and 
Writing.  All our learners must learn Mandarin Pinyin, Chinese Computing and 
Basic strokes.

Chinese Poetry Festival has become one of the most anticipated events 
organised by our School.  We are delighted to be working in partnership with 
parents and friends.  The Poetry Festival is a 
showcase for the children to present a new 
language skill or existing poem, song or story 
in Mandarin. With hundreds of participants 
each year, it is truly a celebration of 
culture, creativity, language and the art 
of poetry.

Chinese lesson timetable 上课时间: 

Sat 周六 10am-12am or 12.15pm-2.15pm
Sun 周日10am-12am or 12.15pm-2.15pm 

We provide free advice for School, 
College and University.
免费提供主流学校资料, 升中学, 大学教育讯息。

Sunday and Monday afternoon, we provide legal 
and welfare service, interpreting, document translation, immigration and 
Family allowances: calculation, application, appeal, benefit and welfare.
周日和周一下午设法律,福利,就业咨询服务，翻译服务，移民, 和解析英国政府相
关政策的各种资讯的服务。

曼彻斯特華人之家（MCC）是位於Ardwick区的一所教育慈善机构, 为数百名学生在中
文，英语，数学，舞蹈和音乐方面提供課程。在英国, 華人之家已建立了良好的声誉. 不
仅在2012獲得语言大奖即英国学院学校奖得主，而且在 2013由国家资源中心授予黄金质
量奖，并且是Joint Council for Qualification注册的正规考试中心，提供中文入门规范级 
1, 2, 3, GCSE和 A－level考试服务.

曼彻斯特華人之家是一个独特的中文语言学校, 特设双语幼儿班。我们的目标是提供愉
快的和专业的课程。一年36周中文课程教学 。周六, 周日 均有开课 。 中文教案是联合
AQA现代语言入门规范级证书, 它包含：听力，阅读，口语和写作。所有的学生必须强化
拼音，中文计算机和基本笔画。

曼城华人之家校长黄叶莉薇女士说：“诗歌节，老师家长们各出奇谋培训孩子们怎样去发
挥诗歌的精华。对于母语为中文的孩子，是一次亲临其境自我创新的学习机会，让他们
多一个可以展现自己，与中国文化更接近的平台。其他语种的学生更是可以通过这个精
彩的平台交流文化，结交更多的朋友。在今后的诗歌节，我们还会将融入更多的元素题
材，让越来越多的人了解和深爱我们精深浓厚的中华文化。”

More info please contact MCC or view website. 详情请电查詢,  亲临曼城华人之家咨询或纲上浏览。www.manchesterchinesecentre.org.uk


